
Styrelsemöte 2025-05-27 Friluftsfrämjandet Lidköpings LA 
Organisationsnummer 869000-6203 
Möte i Sjölundastugan

Närvarande: Iris Hjortenhed, Börje Svensson, Joachim Johansson, Karen Marie 
Kaasgaard; 
Närvarande på Teams: Pia Björnsdotter; Zari Falknäs Abelsson, Jonas 
Alexandersson
Frånvarande: Ulrik Henriksson, Linnea Alexandersson,

§1. Mötets ordförande Pia Björnsdotter öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 
§2. Till mötessekreterare väljs Iris Hjortenhed. 
§3. Till justerare tillsammans med ordförande väljs Börje Svensson.

§4. Inkomna mail och skrivelser
• Ingela Ivarsson, Föreningsutvecklare: 6-8 juni kommer Fuzed Trophy till Lidköping 

och Nya stadens torg! Fuzed Trophy är en stadskamp med trekamp i fotboll, lego och 
gaming och arrangeras i 12 städer runt om i Sverige. Hon ville att fler lag skulle 
anmäla sig och att vi kanske kunde göra reklam för detta. Iris och Pia har grupper 
med de åldrarna och kan om vi vill göra reklam för detta.

• Pia hörde av sig till Anna-Pia på Studiefrämjandet kring de frågor vi hade. Egentligen 
bör vi inte lägga våra aktiviteter hos dem i de flesta fall eftersom vi alltid gör all 
planering mm själva dvs de är ju inte delaktiga vilket var ett krav… Hon bekräftade i 
stort sett detta, de vill ju vara delaktiga i planeringen och vi har antagligen rätt stor 
kompetens själva inklusive alla våra utbildningar så därmed har vi mindre behov av 
dem! Pia fick inget tydligt svar på om de kan hjälpa oss med kölista mm men hon 
skulle återkomma.

• Pia hade en diskussion med Anna-Pia på Studiefrämjandet kring stöttning av våra 
aktiviteter. Studiefrämjandet vill vara delaktiga i vår planering för att kunna stötta; 
detta är inte aktuellt för våra vanliga aktiviteter, men vi ska försöka att få till 
samverkan kring ledarträffar som påbörjas i god tid inför träffen.

§5. Kurser 
• Angela H. är anmäld till kurs i navigation och sjömanskap kajak 14-15/6 med Jonas, 

Stockens Camping på Orust. Sedan tidigare godkännt.
• Marie-Anne Eriksson har gått en Fortbildning Teknikboost 2 Paddelteknik Kajak den 

24 maj och var väldigt nöjd.
• Pia samt kajakledare Johan Nyholm är anmälda till NOLS-utbildningen 17-19 

oktober
• Jonas har gått en refresh kurs.
• Jonas ska på kurs för riksledare i Valdemarsvik i september; det uppkommer inga 

kostnader, men vi hjälper till med resekostnader.
• Sara och Anna vill gå kanadensarledarutbildningen vilket vi godkänner. Dock är 

utbildningen planerad för 2 timmar vilket är väldigt kort. 

§6. Rapporter
• Extra Årsmöte är genomfört 27/5 med beslutet att införliva Vara LA i Lidköping 

enligt styrelsens förslag. Anna Haglund är behjälplig med de formella stegen 
gentemot Riks. Mari Johansson och Pia ska nu skriva ett gemensamt mail till 
medlemmarna i Vara som automatiskt kommer föras över till Lidköping.
Vi ska försöka ordna en Ledarträff till hösten och där särskilt bjuda in ledare från 



Vara LA. Vi ska självklart uppmuntra befintliga ledare samt intressenter i Vara att 
delta i våra aktiviteter som tex hjälpledare och uppmuntra att de startar grupper där

• Möte, Medborgardialog, på Lidbeckska huset genomfördes 29/4 och Pia 
representerade Friluftsfrämjandet. Rapport bifogas. Extra roligt att våra barngruppers 
åsikter förevisades! 

• Arbetsdag Snickartorpet genomförd. Rapport bifogas. Pia har rapporterat till 
kommunen och fått ett tack för vårt arbete därute samt att de tar med detta till 
Friluftsrådet och återkommer till oss.

• Arbetsdag Sjölunda genomförd. Rapport bifogas. Förråd under huset nu färdigställt 
och veden förvaras där. 

• Möte med kommunen genomfört kring utveckling av Råda Friluftsområde, Ulrik var 
där. Rapport bifogas. Efter detta har de också bett om skriftlig input vilket Pia har 
skickat in till Jenny Liwell.

• Rapport från vandringsgrenen: 
Vi har hittills haft sex "vanliga" vandringar varav en med övernattning på Djurö. 
Medel har varit 18,3 deltagare/gång.
Till Djurö hade vi fullt både med deltagare och reserver. Verkar som de flesta var 
nöjda med upplägget.
Det har varit tio tisdagsvandringar där medelantalet deltagare varit 14.
Nästa vecka kommer vi att ha vandringsledarmöte. 
Junivandringen med Bastöna och Rösjö mosse har det av någon anledning inte gått 
att anmäla sig till, men nu ska det funka.

§7. Ekonomi. 
• Kassabehållningen idag är 360.000 Kr. (när inneliggande räkningar har betalats)

Lokalavdelningens bidrag till Djurövandringen ligger nu på 3.400 kr men vi saknar 
ännu faktura på hushyran (1800 kr).

• (300.000 placerade på fasträntekonto 3-6-12 mån.)
• Vi är nu 613 medlemmar.

§8. Grupperna 
• Munkalufsen Skaraborg är bestämd till sista helgen i September och Flarken är 

bokad. Styrelsen har godkänt kostnaden för Lidköpings del av hyran samt kostnaden 
per deltagare och även matkostnader mm för de två Lufsargrupperna som ska delta 
samt hyra för kanoterna.

• Det börjar komma frågor om höstens grupper. Vi har många utbildade ledare och 
några funderar på att utbilda sig, så vi borde ha ett bra ledarunderlag till hösten och 
erbjuder platser till alla i kön.

§9. Sjölunda 
• Se rapport från arbetsdagen.

§10. Snickartorpet 
• Se rapport från arbetsdagen.
• Jocke har även fixat myggnäten på vindskydden!
• Det behövs nytt luftfilter och knivar till gräsklipparen, Pia meddelar Kenny detta.

§11. Övriga frågor 
• Pia (i samarbete med Ingalill) tog kontakt med ”Ung arena” angående ev verksamhet 

för ensamma unga vuxna. Vi fick svar enligt följande:
”Den grupp som ni identifierat är en grupp som vi också känner igen och som jag är 
övertygad skulle må bra av verksamheten som ni har.  Jag lyfter gärna detta vidare till 
våra coacher för att se hur behovet ser ut och återkommer efter det för att prata mer 



om hur vi kan arbeta med målgruppen. ”
Kontaktperson är Caroline Lidsund, Sektor bildning/Arbetsmarknad och 
vuxenutbildning. Så nu avvaktar vi eventuell vidare kontakt.

• Pia letade efter protokoll från Friluftsfrämjandet Riks Årsstämma 2025 men det 
verkar inte ha gått ut än.

• Zari har fått förfrågan från Jimmy Hansen Funkis Lidköping om matlagning för alla i 
höst och hur det ser utmed plats i barngrupper för målgruppen. Karen Marie hör av 
sig till honom om barngrupperna.

• Jonas har upptäckt ett nytt fel i äventyrshanteraren: om man ändrar ett äventyr faller 
ledarna bort och det går inte att anmäla sig. Då får man gå in igen och lägga till 
ledarna på nytt. Om man gör en ändring behöver man alltså dubbelkolla att ledarna 
finns kvar.

Kommande möten: 
1/7 kl. 19.00 på Sjölunda. Iris skickar Teams-kallelse som alternativ.
30/7 kl. 17.00 Styrelsepaddling
26/8 kl. 19.00 på Sjölunda. Iris skickar Teams-kallelse som alternativ.

Sekreterare: Iris Hjortenhed Justerare: Börje Svensson

 ________________________ __________________________ 

Ordförande: Pia Björnsdotter 

________________________


